
华泰财险附加飞行器产品除外条款 

 

兹经双方同意约定，本保险合同不承保因（1）如下定义的“飞行器产品”，或（2）与“飞

行器产品”有关的操作而引起的事件。 

 

经同意本保险合同增加下列定义。 

“飞行器产品”指： 

（1） 飞行器，包括导弹或航天器和任何使用地面支持或控制的设备； 

（2） 由被保险人或其代表提供的安装在飞行器上或用于与飞行器相关的部件或备件，包括

地面处理工具和设备； 

（3） 训练辅助、指令、手册、图纸、工程或与其他与飞行器或其部件相关的咨询、服务、

劳动。 

 

X74 Aircraft Products Exclusion 

 

It is hereby agreed and understood that such insurance as is afforded by this Policy shall not 

apply to occurrences arising out of (1) “Aircraft Products” as defined herein, or (2) operations 

in connection with such “aircraft products”. 

 

It is further agreed that the following is added to the Definitions of the Policy. 

“Aircraft products” means： 

a) aircraft, including missiles or spacecraft and any ground support or control equipment used 

therewith; 

b) any article furnished by or on behalf of the Insured and installed in aircraft or used in 

connection with aircraft or for spare or replacement parts for aircraft, including ground handling tools 

and equipment;  

c) training aids, instructions, manuals, blueprints, engineering or other advice and services and 

labour relating to such aircraft or articles. 

 


